
Pan Bogusław Dębski zwrócił się z prośbą o przedstawienie informacji na temat 

struktury organizacyjnej, a także postępu prac oraz efektów (wynik finansowy) 

połączenia spółek PKS. 

Ponadto Pan B. Dębski podkreślił, iż uważa za konieczne opracowanie programów 

restrukturyzacyjnych dla szpitali, które zostałyby przyjęte przez Sejmik. 

Pan Bogusław Dębski złożył również 2 interpelacje w formie pisemnej. Treść tych 

interpelacji stanowi załącznik do niniejszego pisma. 

 


